
                                            PROTOKOŁ  NR XLII/09 
                     z posiedzenia XLII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 
                                              w dniu 06 sierpnia 2009 r. 
 

 
Obrady rozpoczęły się o godz. 10ºº. 
W posiedzeniu udział wzięło 18 Radnych. Trzech radnych nieobecnych usprawiedliwionych – 
Pan Krzysztof Arbaszewski, Pan Karol Pękul, Pan Andrzej Pokraśniewicz. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 1. i 2. 
Otwarcia posiedzenia dokonał P. Józef Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej.                
Na wstępie przywitał wszystkich przybyłych oraz przypomniał, Ŝe 07 sierpnia 2009 r., mija  
druga rocznica śmierci prof. Ludwika Maciąga. Wszyscy zebrani uczcili pamięć profesora 
minutą ciszy. Następnie Przewodniczący Rady przedstawił  porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian.  
3. Powołanie sekretarza obrad. 
4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej oraz nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 
6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za czerwiec i lipiec 2009 r. 
7. Zapytania. 
8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) nadania nazw ulicom połoŜonym w Wyszkowie; 
2) zmian w budŜecie Gminy Wyszków na rok 2009; 
3) uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Wyszkowie 

9. Sprawozdanie z działalności Wyszkowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji za 2008 r. 
10. Sprawozdanie z działalności Wyszkowskiego Ośrodka Kultury „Hutnik” za 2008 r. 
11. Zapytania i wolne wnioski. 
12. Zamknięcie obrad. 
Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad   
w pkt.8 następujących uchwał: 

1) w ppkt 1: uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości gruntowej 
w drodze bezprzetargowej oraz w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty 
od ceny nieruchomości; 

2) w ppkt. 2: uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w trybie przetargu 
nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Wyszków; 

3) w ppkt. 3: uchwała w sprawie udzielenia pozwolenia Burmistrzowi Wyszkowa na 
zaciągnięcie wieloletnich zobowiązań finansowych na wydatki bieŜące; 

4) w ppkt 4: uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie porozumienia                           
z Samorządem Województwa Mazowieckiego; 

5) w ppkt. 5: uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Wyszkowskiemu. 

Pozostałe uchwały zostaną przesunięte do ppkt: 6, 7 i 8. 
W wyniku głosowania jawnego (głosów za- 15, przeciw- 0, wstrzym. się- 0), zmiany                     
w porządku obrad zostały przyjęte. 
 
Ad. 3.  
Sekretarzem obrad  w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15, przeciw – 0, wstrzym. 
się – 1) wybrano P. Zygmunta Końskiego.  
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Ad. 4.  
Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16, przeciw– 0, 
wstrzym. się – 0)  zostali wybrani: 
1. P. Jan Kacperski; 
2. P. Wojciech Łysik; 
3. P. Jan Abramczyk. 
 
Ad. 5. 
Protokoły z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 25 czerwca 2009 r. oraz  
nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 09 lipca 2009 r. w wyniku głosowania jawnego 
(głosów za – 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 0) zostały przez radnych przyjęte. 
 
Ad. 6. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności za czerwiec i lipiec 
2009 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 
Ad. 7. 
P. Prusinowski – Przewodniczący Osiedla Nr 3 podziękował Burmistrzowi za wybór 
nowego Komendanta StraŜy Miejskiej. ZauwaŜył, Ŝe na osiedlu, gdzie jest przewodniczącym, 
wzrosła częstotliwość patroli straŜników miejskich.  
P. Kędzierska – Sołtys wsi Świniotop podziękowała Burmistrzowi Grzegorzowi 
Nowosielskiemu oraz radnemu Markowi Curułowi za poprawienie drogi do łąk                             
w Kamieńczyku. Prosi o pomoc w jej dokończeniu. 
P. Głowacki jest zbulwersowany informacją, która ukazała się w prasie o tym, Ŝe Burmistrz 
posiada za mało danych, aby dyskutować z radnymi na temat  ratusza, centrum miasta czy 
rynku miejskiego. UwaŜa, Ŝe projekt centrum to projekt który składa się z: projektu rausza            
i rynku miejskiego, planu zagospodarowania przestrzennego centrum, wykupu gruntów                
w centrum, przeniesienia „rubelplacu” oraz przeniesienia dawnej kolumny sanitarnej. 
Poinformował, Ŝe jest niezadowolony z dotychczasowych działań Burmistrza w tym zakresie. 
UwaŜa, Ŝe skuteczność realizowania spraw jest na poziomie 50% moŜliwości (z wyjątkiem 
wykupów gruntów, gdzie prace są najbardziej zaawansowane). Sądzi, Ŝe na dzień dzisiejszy 
powinno się zlecić wykonanie koncepcji ratusza trzem pracowniom architektonicznym                
i dopiero zacząć dyskusję na ten temat. W chwili obecnej chciałby się dowiedzieć:  

• Jakie jest zaawansowanie planu zagospodarowania przestrzennego centrum 
Wyszkowa? 

• Kiedy przewidywane jest przedstawienie tego planu Radzie Miejskiej? 
• Jakie wytyczne w związku z ratuszem i rynkiem miejskim zostały przekazane 

planistom opracowującym plan zagospodarowania przestrzennego centrum? 
• Jaka powierzchnia jest przewidziana na ratusz i rynek miejski? 
• Czy jest jakiś pomysł na przejęcie terenu dawnej kolumny transportu sanitarnego              

i  zagospodarowanie tego terenu. Czy ktoś w urzędzie zajmuje się tym tematem? 
 

Burmistrz – P. G. Nowosielski w odpowiedzi, poinformował, Ŝe kolumna transportu 
sanitarnego działa zgodnie z prawem i na własnym gruncie. To miasto zabiega o to, by ją 
przenieść w inne miejsce. Burmistrz osobiście spotykał się w tej sprawie z kierownictwem 
kolumny transportu sanitarnego w Ostrołęce, proponując róŜne warianty przejęcia tego terenu. 
Stanęło na tym, Ŝe miasto musi wybudować podobną kolumnę transportu w  okolicy szpitala. 
Niestety, jak wiadomo, teren szpitala jest terenem spornym z rodziną SkarŜyńskich. 
Prowadzone są rozmowy i negocjacje. W dniu jutrzejszym jest następne spotkanie i nadzieja, 
Ŝe uda się zawrzeć umowę na korzystnych dla miasta warunkach. JeŜeli uda się zawrzeć taką 
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umowę do końca roku, będzie moŜna zaplanować budŜet i prowadzić dalsze działania w celu 
przeniesienia transportu kolumny sanitarnej. 
Odnośnie przeniesienia „rubelplacu” Burmistrz poinformował, Ŝe rozstrzygany jest przetarg  
na budowę infrastruktury przy ul. Dworcowej. Gdy wszystko będzie juŜ gotowe, „rubelplac” 
zostanie tam przeniesiony.  
Co do planu zagospodarowania przestrzennego centrum Wyszkowa, Burmistrz stwierdził, Ŝe 
wszystko idzie zgodnie z harmonogramem. W tej chwili plan jest na etapie konsultacji                    
z instytucjami, które muszą plany konsultować, potem będzie wyłoŜony do publicznej 
wiadomości i na przełomie roku przedstawiony Radzie Miejskiej do uchwalenia. 
Jesienią zostanie przedstawiona koncepcja ratusza, ale dodał, Ŝe wielkość rynku przed 
ratuszem, to koncepcja polityczna. Miasto moŜe podać tylko jaka powierzchnia ratusza jest 
potrzebna dla potrzeb urzędu miejskiego. UwaŜa, Ŝe budowa ratusza i zagospodarowanie 
centrum jest sprawą waŜną, ale uwaŜa równieŜ, Ŝe na razie miasto nie powinno go budować. 
Gmina pozyskała w tym roku duŜo środków unijnych i w związku z tym musi inwestować 
równieŜ własne środki finansowe. Oprócz tych wydatków, środki mogą być takŜe potrzebne                   
na przygotowanie bazy pobytowej w związku  z organizacją EURO 2012. UwaŜa, Ŝe                        
w przyszłym roku naleŜałoby skupić się na projektowaniu i wykupie gruntów.  
P. Głowacki proponuje, aby konkurs na ratusz został rozpisany juŜ na etapie koncepcji, która 
pokaŜe całą wizję i wizualizację umiejscowienia tego ratusza i rynku miejskiego. 
P. Pakieła uwaŜa, Ŝe moŜe wskazane by były konsultacje na temat zagospodarowania centrum 
czy budowy ratusza ze społeczeństwem. Będzie to obraz tego jak widzą to mieszkańcy 
Wyszkowa oraz jakie są ich oczekiwania. 
P. Malinowski stwierdził, Ŝe koniecznie trzeba nagłośnić moment wyłoŜenia planu, aby 
mieszkańcy mieli moŜliwość zapoznania się z projektami oraz moŜliwość włączenia się do 
dyskusji. 
P. Curuł spytał, czy znane są juŜ wyniki odwiertów dot. wodociągu w Kamieńczyku? 
Burmistrz – P. G. Nowosielski odpowiedział, Ŝe nie ma jeszcze dokładnego raportu. Ogólna 
informacja jest taka, Ŝe woda jest dobrej jakości i jest jej duŜo.  
 
Ad. 8. 
1) P. Urszula Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości gruntowej                    
w drodze bezprzetargowej oraz w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od 
ceny nieruchomości. Poinformowała, Ŝe w/w działka zostanie przeznaczona na połączenie 
działki, na której stoi sala gimnastyczna Centrum Kształcenia Ustawicznego z ul. Jana Matejki 
oraz na parking. Marszałek Województwa Mazowieckiego wystąpił do Burmistrza                          
z wnioskiem o wyraŜenie zgody na sprzedaŜ przedmiotowej działki z uwzględnieniem 90% 
bonifikaty.  
Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, Ŝe od 3 lat toczą się rozmowy z Samorządem 
Województwa Mazowieckiego w sprawie przebudowy drogi wojewódzkiej nr 618 w granicach 
m. Wyszkowa. W ostatnim czasie znów zostały podjęte rozmowy w tej sprawie. Samorząd 
zobowiązał się, Ŝe w zamian za sprzedaŜ działki z bonifikatą, MZDW przeprowadzi remont 
ulicy Pułtuskiej od ronda do przejazdu kolejowego. Zakres wykonanych prac to połoŜenie 
asfaltu, wykonanie chodników, ścieŜek rowerowych, parkingów. Do gminy będzie naleŜało 
sfinansowanie kolizji (przebudowa sieci elektrycznych oraz sieci teletechnicznych). 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Karpiński i P. Mickiewicz poparli w/w przedsięwzięcie. UwaŜają, Ŝe teren przy szkole 
zostanie naleŜycie wykorzystany. Korzyści podjęcia powyŜszej uchwały będą z poŜytkiem 
zarówno dla uczniów jak i dla miasta. 
P. Malinowski spytał, czy pozyskany teren zostanie przeznaczony na parking czy na boisko. 
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Dyr. CKU - P. Dąbrowski poinformował, Ŝe częściowo działka zostanie przeznaczona na 
parking, częściowo na rozbudowanie budynku biblioteki szkolnej. 
P. Łysik zauwaŜył, Ŝe organem prowadzącym dla CKU jest Samorząd Województwa 
Mazowieckiego. Czy wspomaganie funkcjonowania placówki ponadgimnazjalnej leŜy                 
w kompetencjach samorządu gminnego? Spytał równieŜ, ile wynoszą planowane koszty 
remontu ul. Pułtuskiej i na kiedy ustalony jest termin rozpoczęcia prac. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe przepisem szczególnym jest kwestia obrotu 
nieruchomościami między samorządami. Samorządy mogą między sobą kupić, sprzedać 
nieruchomości, zastosować bonifikatę – jest to zgodne z obowiązującymi przepisami. 
Dodał, Ŝe projekt kosztorysowy remontu został oszacowany na kwotę 14 mln złotych.                    
Zakres remontu obejmuje: przebudowę drogi, kanalizacji deszczowej, chodników, ścieŜek 
rowerowych. Koszty gminy oszacowano maksymalnie na ok.1mln złotych.  
Z-ca Burmistrza – P. A. Mróz uzupełnił, Ŝe kwota 14 mln zł jest przeznaczona równieŜ na 
remont ul. Generała Józefa Sowińskiego od ronda do ronda malowanego (ul. Tadeusza 
Kościuszki). Na razie gmina nie zabiega o remont tego odcinka, gdyŜ w planach miasta jest 
likwidacja drogi tranzytowej i utworzenie drogi stanowiącej część infrastruktury miejskiej.  
Dodał, Ŝe gmina zabiega, aby remont części ul. Pułtuskiej rozpoczął się jeszcze w tym roku . 
P. Łysik zauwaŜył, Ŝe przekazanie zadań między instytucjami odbywa się poprzez podjęcie 
uchwał zarówno z jednej jak i z drugiej strony. Chciałby wiedzieć, czy Samorząd 
Województwa Mazowieckiego otrzymał juŜ informacje dot. przejęcia części kompetencji przez 
Gminę Wyszków. 
Z-ca Burmistrza – P. A. Mróz uwaŜa, Ŝe po otrzymaniu od Gminy Wyszków  podjętej dziś 
uchwały w tej sprawie, zostanie równieŜ podjęta uchwała przez Samorząd Województwa 
Mazowieckiego. 
P. Łysik poinformował, Ŝe na dzień dzisiejszy, w budŜecie Samorządu Województwa 
Mazowieckiego nie figuruje ta inwestycja. 
P. Malinowski uwaŜa, Ŝe naleŜy sprawdzić, czy inwestycja w naszym mieście znajdzie się                  
w budŜecie Samorządu Województwa Mazowieckiego oraz, Ŝe gmina nie powinna równieŜ 
rezygnować z remontu ul. Generała Józefa Sowińskiego.  
P. Głowacki jest za tym Ŝeby współpracować z innymi samorządami a przy okazji wesprzeć 
szkołę, sprzedając działkę z bonifikatą. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na 
sprzedaŜ nieruchomości gruntowej w drodze bezprzetargowej oraz w sprawie wyraŜenia zgody 
na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XLII/310/09 w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ 
nieruchomości gruntowej w drodze bezprzetargowej oraz w sprawie wyraŜenia zgody na 
udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości. 
 
2) P. Fijałkowska omówiła projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ                 
w trybie przetargu nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Wyszków. 
Poinformowała, Ŝe sprzedaŜ dotyczy nieruchomości gruntowych połoŜonych w Wyszkowie 
przy Alei Marszałka J. Piłsudskiego. Jest to sześć działek, których wartość została ustalona 
przez rzeczoznawcę majątkowego. Średnia cena za m² działki wynosi ok. 180 zł. Dodała, Ŝe 
sprzedaŜ nieruchomości to konieczność. Gmina prowadzi wiele inwestycji i brakuje środków 
finansowych na ich realizację.  
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Głowacki spytał P. Skarbnika, jakie są jeszcze inne moŜliwości finansowania inwestycji 
prowadzonych przez gminę. Jakie jest np. oprocentowanie kredytu, gdyby gmina taki 
zaciągnęła. 
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Skarbnik – P. Korczakowski poinformował, Ŝe na rok 2009 wysokość kredytu jest juŜ 
zaplanowana. Zaplanowana jest równieŜ w budŜecie sprzedaŜ nieruchomości na kwotę ok.              
4 mln zł. Plany te są realizowane, chociaŜ czasami pojawiają problemy, np. nie wszystkie 
działki w Lucynowie przeznaczone do zbycia zostały sprzedane, dlatego gmina wystawia na 
sprzedaŜ następne. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski dodał, Ŝe zgodnie z tym o czym mówił P. Skarbnik, Rada 
Miejska uchwaliła na ten rok pewien dochód ze sprzedaŜy działek i to jest realizowane. Ceny 
działek w stosunku do lat  poprzednich nie zostały obniŜone. Poinformował, Ŝe miasto nie 
tylko sprzedaje, ale równieŜ kupuje nieruchomości. Ostatnio np. zostały zakupione działki od 
firmy „Lokum”. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17, przeciw – 0, wstrzym.się – 1), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XLII/311/09 w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w trybie 
przetargu nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Wyszków. 
 
3) P. Fijałkowska omówiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pozwolenia 
Burmistrzowi Wyszkowa na zaciągnięcie wieloletnich zobowiązań finansowych na 
wydatki bieŜące. Poinformowała, Ŝe wydatki zostaną przeznaczone na opracowanie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Leszczydół Nowiny, 
Rybienko Nowe, Rybienko Stare i część miasta Wyszkowa. Łączna kwota zaciągniętych 
zobowiązań w roku 2009 nie moŜe przekroczyć 20.000 zł, natomiast w roku 2010 -135.000 zł. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XLII/312/09 w sprawie udzielenia pozwolenia Burmistrzowi 
Wyszkowa na zaciągnięcie wieloletnich zobowiązań finansowych na wydatki bieŜące. 
 
4) P. U. Fijałkowska omówiła projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie 
porozumienia z Samorządem Województwa Mazowieckiego. Poinformowała, Ŝe 
porozumienia dot.: przebudowy drogi wojewódzkiej nr 618 (ul. Pułtuska od ronda do 
przejazdu kolejowego), wykonania zatok autobusowych w miejscowości Łosinno oraz 
wykonania drogi serwisowej w pasie drogowym ul. Pułtuskiej. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17, przeciw – 1, wstrzym.się – 0), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XLII/313/09 w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie 
porozumienia z Samorządem Województwa Mazowieckiego. 
 
5) Burmistrz – P. G. Nowosielski przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu. Poinformował, Ŝe dyrekcja szpitala wystąpiła                  
do urzędu miejskiego z wnioskiem o dofinansowanie inwestycji na terenie szpitala. 
Dofinansowanie w wysokości 50.000 zł ma zostać przeznaczone na zakup kostki brukowej 
oraz w wysokości 5.000 zł na zakup aparatu do EKG. 
P. Abramczyk poinformował, Ŝe na posiedzeniu Komisji Finansów i Gospodarki radni 
stwierdzili, Ŝe zbyt duŜo środków finansowych gmina przeznacza dla powiatu. Powiat coraz 
częściej występuje do gminy o dofinansowanie. Miasto dokładało juŜ na drogi powiatowe np.   
I AWP, przejazd kolejowy teraz znów na szpital. UwaŜa, Ŝe trzeba sobie pomagać, ale zaczyna 
to zdarzać się zbyt często. Gmina Wyszków ma sporo swoich wydatków, na które zaczyna 
równieŜ brakować środków finansowych. 
P. Głowacki jest innego zdania. UwaŜa, Ŝe nie trzeba psuć współpracy ze szpitalem. Jest za 
podjęciem powyŜszej uchwały. 
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P. Łysik uwaŜa, Ŝe w uchwale powinien być zapis, na co konkretnie zostaną przeznaczone 
pieniądze, które gmina przekaŜe dla szpitala.  
Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, Ŝe szczegółowe warunki zamieszczone                  
będą w porozumieniu zawartym ze szpitalem.  
P. Łysik poinformował, Ŝe przeanalizuje zawarte wcześniej porozumienia z innymi 
samorządami. 
P. Nasiadka spytał, czy inne gminy równieŜ udzielają się na rzecz powiatu. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski odpowiedział, Ŝe tak. W tym roku pomocy finansowej 
samorządowi powiatowemu, udzieliła np. Gmina Długosiodło. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16, przeciw – 0, wstrzym.się – 2), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XLII/314/09 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Wyszkowskiemu. 
 
6) P. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Mieszkalnictwa                           
i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicom połoŜonym                
w Wyszkowie. Poinformował, Ŝe proponowane nazwy ulic to: „ Świętej Rodziny” oraz 
„Włoska”.  

      P. Abramczyk spytał skąd wzięła się nazwa „Włoska”. 
P. Mikołajczyk poinformował, Ŝe z wnioskiem o nadanie takiej nazwy wystąpiła mieszkanka 
tej ulicy. 
P. Kamiński przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
P. Łysik spytał, co jest wspólnym elementem w nazwach ulic: Jana Pawła II, Świętej Rodziny, 
Gen. Władysława Sikorskiego i Włoskiej? Czy nazwa „Włoska” pochodzi od państwa, 
nazwiska, narodowości czy czegoś innego? 
P. Mikołajczyk odpowiedział, Ŝe projekt uchwały został przygotowany na podstawie wniosku, 
złoŜonego przez właścicielkę jednej z nieruchomości połoŜonej przy tej ulicy. 
P. Głowacki przypomniał, Ŝe jakiś czas temu złoŜył niosek o nazwanie bulwaru nad Bugiem 
od mostu kolejowego do mostu kołowego im. Kazimierza Deptuły. Chciałby dowiedzieć się co 
dzieje się z tym wnioskiem. 
P. Mikołajczyk poinformował, Ŝe sprawdzi i udzieli odpowiedzi na następnej sesji. 
P. Łysik złoŜył wniosek formalny, aby  § 1  proponowanej uchwały brzmiał: 
„Nadaję się nazwę „Świętej Rodziny” ulicy połoŜonej w Wyszkowie, oznaczonej jako odcinek 
AB na załączniku graficznym nr 1 do niniejszej uchwały”. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 8, przeciw – 5, wstrzym.się – 3), przyjęli 
powyŜszy wniosek. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie  nadania nazw ulicom 
połoŜonym w Wyszkowie  z naniesionymi poprawkami. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 11, przeciw – 0, wstrzym.się – 3), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XLII/315/09 w sprawie nadania nazw ulicom połoŜonym                
w Wyszkowie.  
P. Dyrektor CKU podziękował radnym za przyjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na 
sprzedaŜ nieruchomości gruntowej w drodze bezprzetargowej oraz w sprawie wyraŜenia zgody 
na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości. 
P. Biernacki ogłosił przerwę  w obradach do godz. 12²º. 
Po zakończonej przerwie P. Biernacki wznowił posiedzenie sesji. 
 
7) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie 
Gminy Wyszków na rok 2009. Poinformował, Ŝe planowane zmiany to: 

• wzrost w dochodach gminy z tyt. otrzymanej subwencji oświatowej na remonty szkół 
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      o kwotę 117.256 zł; 
• wzrost w wydatkach na remonty w szkołach  w wysokości 127.256 zł 
• wzrost wydatków na rozstrzygnięcie przetargu na budowę drogi w Leszczydole Pustki 

w wysokości 10.000 zł; 
• zmniejszenie wydatków na modernizację drogi w Leszczydole Nowinach o kwotę 

52.000 zł (zostało po rozstrzygnięciu przetargu); 
• wzrost wydatków na przebudowę ul. SkarŜyńskiego (dodatkowe roboty) o kwotę 

42.000 zł; 
• wzrost wydatków na remont WOK Hutnik (remont podłogi na scenie głównej) o kwotę 

8.000 zł; 
• przesunięcia w ramach GFOŚiGW (z wydatków bieŜących na termomodernizację Szk. 

Podst. Nr 2) kwoty  70.000 zł. 
P. Skarbnik poinformował, Ŝe w drodze autopoprawki Burmistrza, zostały wprowadzone 
dodatkowe zmiany w projekcie powyŜszej uchwały. Dotyczą one: zmiany w wydatkach                  
i dochodach w wysokości 7.319 zł na zakup motopompy szlamowej dla OSP Lucynów; 
zmianę w wydatkach i dochodach o 65.000 zł na wykonanie placów zabaw na terenie szkół 
wiejskich (dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego); wzrost dochodów o kwotę ok. 
30.000 zł z tytułu otrzymanego dofinansowania na budowę drogi Lucynów – Lucynów DuŜy; 
wzrost wydatków na plany zagospodarowania o kwotę 50.000 zł; wzrost wydatków o kwotę 
55.000 zł (dofinansowanie dla szpitala-kostka + sprzęt medyczny); wzrost wydatków o kwotę 
ok. 680.000 zł na przebudowę ulic Kościelnej i Strumykowej; wzrost wydatków o kwotę ok. 
280.000 zł na przebudowę ul. Kowalskiego; zmniejszenie wydatków o kwotę ok. 130.000 zł na 
budowę ul. Granicznej (wpłynęły mniejsze oferty na wykonanie robót); wzrost wydatków na 
budowę drogi Łosinno- Wielątki Nowe-Leszczydół Podwielątki o kwotę ok. 391.000 zł 
(inwestycja nie dostanie dofinansowania unijnego); korekta dotacji na budowę drogi                   
w Lucynowie i Ślubowie (wzrost dochodów z tyt. przyznania większego dofinansowania  
zamiast 50% - 85% oszczędność w wys. 1.190.134 zł). 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki dot. zmian                 
w budŜecie Gminy Wyszków na 2009 r., informując, Ŝe głosowanie nie dotyczyło 
autopoprawek Burmistrza. 
P. Głowacki spytał, z czego wynika tak duŜa róŜnica w wydatkach na przebudowę                          
ul. Kościelnej, Strumykowej i Kowalskiego. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe wartości ofertowe tych zadań są niŜsze niŜ 
wartości kosztorysowe. RóŜnica wynika z tego, Ŝe miasto planując wydatki nie posiadało 
jeszcze kosztorysów na te zadania. Odnośnie ul. Kowalskiego, Burmistrz stwierdził, Ŝe urząd 
liczył na 50 % dofinansowania ze Spółdzielni Mieszkaniowej „Przyszłość”. Niestety tej 
dopłaty nie udało się wynegocjować od spółdzielni. 
P. Curuł uwaŜa, Ŝe wzrost kosztów na przebudowę ul. Kowalskiego wynosi prawie 300%. 
Czy ta ulica jest tak waŜna dla miasta? Jaki zakres prac obejmuje ta inwestycja? 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe zakres tej inwestycji to wymiana asfaltu, 
budowa chodnika oraz nowych miejsc parkingowych. 
P. Fijałkowska dodała, Ŝe remontowany odcinek to odcinek od ul. 1 Maja do parkingu sklepu 
„Polo”. Łączna powierzchnia, która zostanie wyremontowana to ok. 3000 m² po 120 zł/m².  
P. Karpiński spytał, po której stronie będzie ciąg pieszy. 
P. Fijałkowska poinformowała, Ŝe po stronie lewej patrząc od ul. 1 Maja. 
Z-ca Burmistrza – P. A. Mróz zauwaŜył, Ŝe jest to jedna z wielu inwestycji, które znajdują 
się w naszym mieście. Zarówno ulica jak i chodniki naleŜą do miasta. Poprawiana jest 
infrastruktura w centrum miasta, która ma słuŜyć mieszkańcom okolicznych bloków.  
P. Łysik spytał czy jest prowadzona statystyka jakie inwestycje wspólne ze spółdzielnią 
mieszkaniową były prowadzone na terenie spółdzielni, a jakie na terenie gminy. 
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Burmistrz – P. G. Nowosielski odpowiedział, Ŝe gmina prowadzi inwestycje tylko na terenach 
gminnych, natomiast na terenach spółdzielczych, spółdzielnia prowadzi je we własnym 
zakresie. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie 
Gminy Wyszków na 2009 r. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 12, przeciw – 0, wstrzym.się – 2), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XLII/316/09 w sprawie zmian w budŜecie Gminy Wyszków na 
rok 2009. 
 
8) P. Agnieszka Mróz – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Wyszkowie. 
Poinformowała, Ŝe obowiązujący dotąd statut OPS został uchwalony w 1995 r.                                   
i znowelizowany w 2003 r. Od tego czasu obowiązuje ustawa o pomocy społecznej z 2004 r., 
ustawa o finansach publicznych i ustawa o pracownikach samorządowych. W związku                      
z powyŜszym naleŜy uaktualnić równieŜ statut. 
P. Łysik poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty i Spraw 
Społecznych. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 14, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XLII/317/09 w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Wyszkowie. 
 
Ad. 9. 
P. Marek Wiśniewski – Dyrektor Wyszkowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji przedstawił 
sprawozdanie z działalności WOSiR w 2008 r. (załącznik nr 3 do protokołu). 
P. Łysik zauwaŜył, Ŝe maksymalna dotacja na utrzymanie obiektów sportowych moŜe sięgać 
50%, natomiast pozostałe 50% trzeba sobie wypracować samemu. Godne zauwaŜenia jest to, 
Ŝe WOSiR nie korzysta z maksymalnego pułapu dotacji, co jest zasługą Dyrektora ośrodka. 
P. Wiśniewski odpowiedział, Ŝe nie jest to tylko jego zasługa, ale w duŜej mierze pomoc ze 
strony urzędu miejskiego, a zwłaszcza Z-cy Burmistrza P. T. Trzaska. 
P. Głowacki stwierdził, Ŝe pozytywnym działaniem WOSiR –u jest współpraca z innymi 
jednostkami z terenu naszej gminy, takim jak parafie, szkoły, kluby itp. UwaŜa, Ŝe taka 
działalność przynosi wymierne korzyści dla wszystkich zainteresowanych. 
P. Abramczyk spytał, czy dzieje się coś w związku z planami organizacji na terenie naszej 
gminy EURO 2012? 
P. Biernacki poinformował, Ŝe odbyły się dwa spotkania z właścicielami pałacu w Rybienku. 
Nie zapadły jednak na razie Ŝadne konkretne decyzje. Jest w dalszym ciągu szansa, na to, by 
Wyszków był miejscem pobytowym dla jednej z druŜyn, pod warunkiem, Ŝe baza ta spełni 
wszelkie wymogi organizatorów EURO 2012. Nie wszystko zaleŜy od władz miasta, dlatego 
prowadzone są negocjacje z właścicielem hotelu, który stawia równieŜ swoje warunki. Dodał, 
Ŝe jeŜeli zapadną jakieś decyzje, radni zostaną o tym powiadomieni. 
 
Ad. 10. 
P. Artur Laskowski – Dyrektor Wyszkowskiego Ośrodka Kultury  „Hutnik”  przedstawił  
sprawozdanie z działalności ośrodka w 2008 r. (załącznik nr 4 do protokołu). 
 
Ad. 11. 
P. Malinowski poinformował, Ŝe prace remontowe na ul. SkarŜyńskiego w Rybienku Leśnym 
prowadzone są niechlujnie i zagraŜają bezpieczeństwu uczestnikom ruchu drogowego. Zostały 
tam zrobione przekopy poprzeczne i pozostawione bez zabezpieczenia. Od dwóch tygodni nic 
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tam się nie dzieje. Prosi o jak najszybsze zmobilizowanie wykonawcy do zakończenia 
przerwanych robót. Informuje równieŜ, Ŝe na ul. Wąskiej zostały wyrwane dwa znaki drogowe 
(droga z pierwszeństwem przejazdu oraz przejście dla pieszych) i do dziś nie zostały ponownie 
ustawione. 
Z-ca Burmistrza – P. A. Mróz poinformował, Ŝe brakujące znaki drogowe na ul. Wąskiej 
zostaną w najbliŜszych dniach uzupełnione, natomiast jeŜeli chodzi o remont                                  
ul. SkarŜyńskiego, kwestia przekopów została juŜ przekazana wykonawcy i do 15 sierpnia ma 
zostać połoŜona tam masa asfaltowa. 
P. Malinowski spytał, dlaczego Gmina Wyszków łącznie z Gminą Rząśnik nie otrzymała 
dofinansowania ze środków unijnych na budowę drogi Łosinno - Wielątki Nowe - Leszczydół 
Podwielątki. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe gmina nie otrzymała dofinansowanie na 
budowę tej drogi, otrzymała natomiast  zwiększone o 35% dofinansowanie na budowę dróg            
w Lucynowie i w Ślubowie.  
P. Nasiadka poinformował, Ŝe podawane w prasie informacje, dotyczące przyczyn wytrucia 
ryb w okolicznych rzekach, są niesprawiedliwa dla rolników, gdyŜ sugerują, Ŝe przyczyną tego 
zjawiska było spłynięcie nawozów chemicznych z łąk i pól połoŜonych w okolicach rzek. Jest 
to jednoznaczne z uznaniem, iŜ winę za tę katastrofę ponoszą rolnicy. Nie zgadza się z tą 
opinią, prosi o wyjaśnienie sprawy oraz przedstawienie prawdziwych przyczyn tego zjawiska. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe z wszelkich dostępnych informacji wynika, 
Ŝe bezpośrednią przyczyną śnięcia ryb było brak tlenu w wodzie. Na to zjawisko złoŜyło się 
szereg przyczyn takich jak nadmiar opadów, gnicie zielonej roślinności, co zabierało tlen               
z wody oraz dodatkowo nie oczyszczone rowy, działanie bobrów czy płytkość rzeki. Z ogólnej 
opinii wynika, Ŝe nawozy na polach, to sprawa incydentalna. 
P. Koński poinformował, Ŝe na obwodnicy Wyszkowa występują głębokie koleiny                         
i w związku z tym chciałby się dowiedzieć jaki pozostał jeszcze okres gwarancji na ten etap 
obwodnicy? Prosi równieŜ w imieniu mieszkańców tej części miasta, o zmianę znaku 
drogowego: „ zakaz wjazdu pojazdów o rzeczywistej masie całkowitej ponad 2,5 t” na znak:   
„zakaz wjazdu pojazdów o rzeczywistej masie całkowitej ponad 3,5 t”. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe okres gwarancji na ten odcinek drogi jest 
jeszcze na kilka lat. W najbliŜszym czasie będzie dokonany przegląd gwarancyjny, wtedy 
zostaną pobrane próbki i poddane specjalistycznym badaniom. 
P. Głowacki poprosił Burmistrza o odpowiedź na pytanie, zadane na poprzedniej sesji,                 
a dotyczące stanu zaawansowania prac związanych z utworzeniem w Wyszkowie Muzeum 
1920 roku. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe plany utworzenia w Wyszkowie Muzeum 
1920 r. zakładały, iŜ będą w tym uczestniczyli trzej partnerzy: Gmina Wyszków, Parafia Św. 
Idziego oraz Urząd Marszałkowski Województwa Mazowieckiego, jako główny finansujący to 
przedsięwzięcie. Niestety, jak się okazało, Urząd Marszałkowski nie jest w stanie udzielić nam 
takiej pomocy, a gmina sama nie podoła finansowo w tworzeniu i prowadzeniu takiej 
placówki. Jedyną szansą dla gminy na stworzenie muzeum z prawdziwego zdarzenia, jest 
wejście w sieć z tymi samorządami, które razem, w pełnym wymiarze, utworzą muzeum 1920 
roku. We wrześniu br. w Wołominie (lider projektu), ma powstać komitet polityczny, złoŜony 
z szefów samorządów kilkunastu gmin, związanych z Bitwą Warszawską oraz komitet 
wykonawczy, złoŜony z przedstawiciela merytorycznego z kaŜdej gminy. Komitet 
wykonawczy, pod przewodnictwem Gminy Wołomin, ma przygotować projekt stworzenia 
muzeum w Wołominie z placówkami zaleŜnymi na terenie innych gmin. Dofinansowanie 
unijne dotyczyłoby wszystkich samorządów, natomiast utrzymanie placówki naleŜałoby do 
samorządów. Orientacyjny koszt projektu, który przygotowuje Wołomin wynosi 60 mln 
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złotych. Burmistrz uwaŜa, Ŝe to chyba jedyny, realny pomysł na to, aby w Wyszkowie 
powstała placówka związana z Muzeum 1920 r.  
P. Głowacki poinformował, Ŝe ta koncepcja wejścia w sieć z innymi samorządami w sprawie 
utworzenia Muzeum 1920 r. jest dobrym posunięciem. UwaŜa, Ŝe do wrześniowego spotkania 
naleŜy zlecić inwentaryzację i przygotować konkretne propozycje, w jaki sposób chcemy 
pokazać wydarzenia, które miały miejsce na Ziemi Wyszkowskiej. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe wspomniana inwentaryzacja została juŜ 
zlecona do wykonania. Dodał, Ŝe jeŜeli zostanie ustalony termin spotkania w Wołominie, 
powiadomi o tym P. Głowackiego i zaprosi do uczestnictwa. Przekazał równieŜ                              
P. Głowackiemu materiały do analizy, otrzymane od Gminy Wołomin. 
P. Kamiński poinformował, Ŝe na rzece Liwiec w Kamieńczyku zostały naruszone przyczółki 
mostów oraz zniszczony asfalt. Prosi o pomoc w tej sprawie.  
P. Ślesik – Nasiadko – Dyrektor Biblioteki zaprosiła wszystkich zebranych na jutrzejszy 
dzień tj. na 7 sierpnia na uroczyste obchody drugiej rocznicy śmierci prof. Ludwika Maciąga. 
Poinformowała, Ŝe spotkanie odbędzie się w bibliotece o godz. 19ºº. 
P. Karpiński prosi o interwencję słuŜb porządkowych w związku z niebezpiecznymi, 
szaleńczymi jazdami kierowców po ulicach Wyszkowa.  
Burmistrz – P. G. Nowosielski odpowiedział, Ŝe sprawa jest znana i władzom miasta                      
i słuŜbom porządkowym. Dodał, Ŝe na następną sesję zostanie zaproszony Komendant 
Powiatowy Policji w celu złoŜenia sprawozdania z pracy policji za rok 2008.  
P. Głowacki spytał: 

• na kiedy przewiduje się rozpoczęcie i zakończenie inwestycji: przebudowa                            
ul. Kościelnej i Strumykowej? 

• na jakim etapie załatwiania jest wniosek związany ze szlakami turystycznymi? 
• gdzie moŜna zapoznać się ze sprawozdaniem z działalności zespołu ds. śmieci? 
• czy są jakieś oficjalne pisma, wnioski w sprawie katastrofy śniętych ryb? 

Burmistrz – P. G. Nowosielski odpowiedział, Ŝe: 
• przebudowa ul. Kościelnej i Strumykowej rozpocznie się juŜ w tym miesiącu, 

natomiast zakończona zostanie do końca 2009 roku; 
• szlaki turystyczne zostały oddane do oceny formalnej i czekamy na decyzję; 
• dokumentacja związana z działalnością zespołu ds. śmieci znajduje się w Wydziale 

Gospodarki Komunalnej Mieszkalnictwa i Rolnictwa i jest do wglądu wszystkich 
zainteresowanych; 

• w sprawie śniętych ryb nie wpłynęły do urzędu Ŝadne oficjalne pisma ani wnioski. 
 
Ad. 12. 
O godz. 14³º, uznając porządek obrad XLII Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej                             
za wyczerpany, Przewodniczący Rady Miejskiej p. Józef Biernacki dokonał zamknięcia obrad. 

    
 
 
 
 Protokołowała                                Sekretarz obrad                      Przewodniczący Rady 
 
BoŜena Czerwińska                        Zygmunt Koński                           Józef Biernacki 


